

## PERBADANAN HARTA INTELEK MALAYSIA (MyIPO) KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang memanggil tender	Tajuk projek	Taraf / Jenis Syarikat	Gred, Kategori & Pengkhususan / Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil / Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tempat dan tarikh dokumen mula dijual	Harga dokumen & bayaran atas nama	Tempat, tarikh & waktu tender tutup
Seksyen Perolehan, Bahagian Khidmat Pengurusan, Perbadanan Harta Intelek Malaysia (MyIPO)	CADANGAN KERJA HIASAN DALAMAN DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI PEJABAT PERBADANAN HARTA INTELEK MALAYSIA (MyIPO), PJ SENTRAL GARDEN CITY, PETALING JAYA, SELANGOR	T1	Gred : G7; Kategori : B; dan Pengkhususan : B07 & B28.	Perbadanan Harta Intelek Malaysia,  Kaunter Pembayaran; Aras 1, Unit 1 – 7, Jam : 10.00 pagi – 1.00 tengah hari  Pengambilan Dokumen; Aras 18, Seksyen Perolehan, Jam : 2.30 petang – 4.30 petang  Tower B, Menara UOA Bangsar, No.5 Jalan Bangsar Utama 1, 59000 Kuala Lumpur.  23 Disember 2020 hingga 6 Januari 2021	RM 700.00  Perbadanan Harta Intelek Malaysia	Peti Tender Aras 18, Tower B, Menara UOA Bangsar, No. 5 Jalan Bangsar Utama 1, 59000 Kuala Lumpur.  Pada: 27 Januari 2021  Jam : 12.00 tengahari.
<p><b>Lawatan tapak adalah TIDAK DIWAJIBKAN.</b> Walau bagaimanapun, sesi taklimat tender akan diadakan secara maya. Tarikh taklimat tender akan dimaklumkan melalui temujanji dengan menghubungi pegawai En. Mohd Sofiyuddin Md Hanif di talian 03-2299 8544 atau emel <a href="mailto:fasiliti@myipo.gov.my">fasiliti@myipo.gov.my</a> sebelum atau pada 21 Disember 2020. Sebarang panggilan atau emel yang diterima selepas tarikh tersebut tidak akan dilayan.</p> <p><b>Dokumen Meja Tender boleh disemak bermula pada 23 Disember 2020 dan Dokumen Tender boleh diperolehi di pejabat berkenaan bermula 23 Disember 2020 hingga 6 Januari 2021 semasa waktu pejabat. Untuk maklumat lanjut, sila layari <a href="http://www.myipo.gov.my/">http://www.myipo.gov.my/</a></b></p>						

Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, hanya penama yang tercatat di dalam sijil PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.

Bayaran bagi Dokumen Tender hendaklah dibuat dalam bentuk draf bank/ wang pos/ kiriman wang di atas nama **Perbadanan Harta Intelek Malaysia**. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/ sijil **ASAL** Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) berserta satu salinan sijil-sijil tersebut. Bagi Kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ, wakil kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan/ sijil **ASAL** Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Pendaftaran PUKONSA atau UPKJ.

\*Jenis Pendaftaran:

- T1 - Syarikat yang 100% milik tempatan.
- A1 - Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah 100% oleh warganegara.
- A2 - Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai ekuiti asing tidak melebihi 49% dan menjadi ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah warganegara.